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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 5. marts 2025 klokken 17:30 – 21:00 

Sted:  VSK Klubhus 

Deltagere: Jens Klæbel, Maria Mille Pedersen, Henrik Borch, Kirsten Frydensbjerg, 

Carsten Adsersen, John Gericke, Christian Mørch, Jan Stephensen, Per 
Jacobsen, Jan Christiansen 

Gæster:  Jesper Langer, Birgit Hauer, Michael Krogh, Mads Møller Rolskov 
Afbud: Jesper Hjøllund 
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og bilag samt valg af referent. 

Mødet rettidigt indkaldt og beslutningsdygtigt. Dagsorden med bilag blev 

godkendt. Jesper Langer refererer. Christian Mørch efterlyste, at endelig version af 

referatet udsendes på bestyrelsens mailingliste i forbindelse med offentliggørelsen. 

Formanden anbefalede, at den nuværende ordning fortsætter. 

 

2. Konfirmation af beslutninger taget via mailingliste. 

Ingen taget siden sidste møde. 

 

3. Behandling af sager 

a. Beslutning om vederlag til hovedbogholder jf. forrige bestyrelsesmøde / Jens 
Henrik Borch forlod lokalet under behandling af punktet, da han var inhabil. 

Der var bred opbakning til forslaget om at aflønne Henrik Borch for hans 
arbejde som hovedbogholder med start efter generalforsamlingen – dog 

udbetales der i 2025 en engangsbonus til Henrik for årets 3 første måneder. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

b. Bestyrelsens holdning til Havn 2.0 / Jens 
Formanden havde samlet bestyrelsens ”stemmer” på de enkelte forslag i en 

positiv- og negativliste og en konklusion. Klubbens tilbagemeldingen til 
havnens projektgruppe, der sker på et møde den 11. marts med havnens 

bestyrelse og de øvrige klubbestyrelser, blev gennemgået og diskuteret.  

c. Sejlerfonden / Jens 
Carsten Adsersen udtræder af fondsbestyrelsen, så der skal udpeges et nyt 

medlem. Christian Mørch træder ind i fondsbestyrelsen i stedet for Carsten 
Adsersen. Fonden yder tilskud efter et skema, og taksterne bør opdateres. 

d. Generalforsamling 2025  
Carsten Adsersen udtræder af bestyrelsen på generalforsamlingen, men reelt 

sker det allerede nu. Formanden takkede Carsten for hans indsats, både som 
tidligere kasserer og som nuværende medlem og håbede at se ham igen i 

bestyrelsen på et senere tidspunkt. 
Præsentationen til generalforsamlingen blev gennemgået og kommenteret. 

Roller blev fordelt: Dirigent, referent, udlevering af stemmeseddel. 
 

 

4. Opfølgning på økonomi / Henrik  
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a. Budgetopfølgning, herunder orientering om særlige administrative 

dispositioner siden sidste bestyrelsesmøde  

Driftsregnskabet sendes til alle bestyrelsesmedlemmer. Indtægterne, 
specielt kontingenterne, kræver løbende opmærksomhed. Ved udløb af 

betalingsfristen for årets kontingent udestod der ca. 70.000 kr. Vederlag til 
hovedbogholder er indarbejdet i 2025-budgettet, og bidrag til Sejlerfonden 

flyttet til ny konto. Ellers ikke noget at bemærke. Budgettet udsendes med 
indkaldelsen til årets generalforsamling.  

5-årsplanen er under revision i Administrationsudvalget. 
 

5. Orientering, herunder status fra udvalg 

a. Havnen / John 
Der arbejdes med Havn 2.0. Havneindløbet bliver uddybet inden 

søsætningen. P.t. er dybden kun 1,8-2,0 m. 
b. VSK Ungdom, herunder status på rekruttering og Feva-joller / Michael og 

Mads 
”Jobopslag” til stilling om ny leder for et nyt kriblekrablehold genudsendt i 

nyhedsbrev, men endnu uden resultat. Udsendes en ekstra gang som 
solonyhed. Michael Krogh tager direkte kontakt med uddannelsessteder for 

pædagoger og lign., hvor jobbet kunne være studierelevant. Det vil blive 
nødvendigt at aflønne personen i et eller andet omfang. 

Ungdoms sommersæson starter 1. april med 8-10 juniorer med sejlads 
mandag og torsdag. 

Vi ville gerne have flere ungdomssejlere – den nye klub skal netop fungere 
som ”pipeline” til juniorsejlads. Generelt er der en svigtende interesse blandt 

børn for at gå til sejlads; det 0plever naboklubberne også. 

c. Sejlerskoleudvalg / Per 
Fald i antal elever. I alt har vi 32 elever i den kommende sæson – på 1. og 

2. års holdene svarer det til en nedgang på 1/3 i forhold til sidste år.  
Der afholdes introduktionsmøde for nye elever onsdag den 12. marts. I april 

klargøres skolebådene, og undervisningen starter i den første uge af maj.  
d. Krabben / Henrik 

– 
e. Kapsejladsudvalg / Henrik 

– 
f. Tirsdagssejlads / Jan S 

– 
g. Højvandssikring / John 

– 
h. Miljø / Maria 

Vi har en god nyhed at præsentere på generalforsamlingen! 

i. Festudvalg / Kirsten 
Kommende klubaften den 13. marts og fredagsbar den 4. april. Festudvalget 

står for traktement til generalforsamlingen. 
j. Velkomstudvalg / John 

Arrangement planlægges senere. 
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k. Økonomiudvalg / Henrik 

Intet yderligere at tilføje. 

l. Gråsælerne, herunder status på rekruttering / Jan S og John 
Der arbejdes på at få den nye standermast klar til opstilling i begyndelsen af 

april. For øjeblikket lakerer ”træholdet” 2 gange om ugen for at nå de mange 
lag i tide. 

Ellers arbejdes der på at få motorer m.v. på Spring, Tender og Cirrus klar til 
søsætningen den 23. april. 

 

6. Eventuelt, herunder hvem som deltager i hvilke møder/aktiviteter inden næste 

møde, som er generalforsamling torsdag den 27/3-2025.  

Jan Christiansen og Birgit Hauer repræsenterer klubben med en stand på 

kommunens Idræts- og frivilligfestival den 12. marts. 


